
Ahornvænget 02/11-2023 

 

 

Beboerforeningen Sdr. Vedby Skovhuse 

Generalforsamling afholdt på Østerbroskolen 25-10-2023 

 

Referat 

 

Der var 33 som havde tilmeldte sig til spisning og generalforsamlingen. 

  

Selve generalforsamlingen startede kl. 19.00 og sluttede kl. 20.30 

 

1. Valg af dirigent.  

Lisa Oldrup blev valgt.  

 

2. Formandens beretning. 

Er vedlagt som vedhæftet fil 

 

      3.   Kassereren fremlagde revideret regnskab.  

Regnskabet blev godkendt, dog med bemærkning om at partytelte under aktiver 

slettes  

da de ikke kan lejes af foreningens medlemmer. 

 

4. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant:   

Kaj Balle. (er villig til genvalg).    

Leif Hansen (er villig til genvalg). 

Jørn Arleth genopstiller ikke  

Kjeld Engelhardt suppleant (er villig til genvalg).     

Der var 2 kandidater fra generalforsamlingen som ønskede valg til bestyrelsen, derfor 

var der kampvalg mellem  

Kaj Balle, Leif Hansen, Kjeld Engelhardt og de 2 nye opstiller Sandie King og 

Martin Hansen 

Stemmeoptællingen gav dette resultat Martin 29 stemmer, Sandie 28, Leif 18, Kaj 15, 

og Kjeld 13. 

Dette gav en ny bestyrelse som ser sådan ud. Sandie, Martin, Leif, Grethe og Claus. 

Kaj Balle blev 

suppleant. 

 

Valg af 2 revisorer:  

Lars Bo og Merethe Madsen er på valg. Lars og Merethe (er villig til genvalg) 

Genvalgt 

Revisorsuppleant. 

Lisa Oldrup er på valg: Lisa genopstiller ikke. Anja Kjær Rygaard Jensen blev 

enstemmigt valgt. 

 

5. Indkomne forslag.  

Der var indkommet 2 forslag til generalforsamlingen.  

Loppemarked. Forsamlingen syntes at det var en god ide. Bestyrelsen vil arbejde 

videre med det.  

Åbne haver. Er også en god ide som bestyrelsen vil tage op. 

 

 



 

 

6. Eventuelt. 

Der bliver kørt alt for stærkt i vores bebyggelse og især på Sdr. Vedby Skovvej. Anja 

Jensen påtager sig at lave en folder med fokus på hastighed som kan omdeles til 

samtlige husstande. 

Der var også fokus på affald som bliver kørt ned i skoven. Vi må henstille til at folk 

køre deres affald på genbrugspladsen. 

Insekthotel nede ved bord/bænkesæt var der ikke opbakning til blandt forsamlingen.  

Familiekomsammen som blev aflyst på grund af manglende opbakning, blev 

diskuteret blandt medlemmerne. Der var nogen der mente den manglede indhold og 

timing (efterårsferie).  

Nuværende bestyrelsen vil fremadrettet ikke byde ind med lignende arrangement, 

men vil gerne være behjælpelig med økonomisk støtte, hvis et nedsat festudvalg af 

frivillige vælger at lave noget tilsvarende. 

       

            

Formanden takkede afgået bestyrelsesmedlem Jørn Arleth for godt samarbejde i de 

12 år som Jørn har siddet i bestyrelsen.  

Formanden takkede dirigenten for god ro og orden og generalforsamlingen for at 

være mødt op.  

        

PBV. Formand 

Claus Rygaard Jensen.  


